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§ 1

Föregående protokoll

Sammanfattning
Mötesprotokoll från Näringslivsrådet sammanträde den 10 december 2015 godkänns och läggs till 
handlingarna.
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§ 2

Information om programmet för Stenhamra centrum

Sammanfattning
Program för Stenhamra centrum på Färingsö har upprättats och har skickats på samråd till berörda 
sakägare och instanser. Matilda Nilsson, planarkitekt på Stadsarkitektkontoret presenterar planen.

Matilda Nilsson berättade kort om planprocessen och om förutsättningarna för Stenhamra centrum. 
Planarbetet började  2007 och huvudsakliga principer är att få ett levande centrum med nya gång-, 
cykel- och vägstråk och utvecklade grönområden. Det ska finnas boenden, utbud av service och 
områden för lek och rekreation. Det kommer att byggas 150-200 nya lägenheter samt ett antal 
loklaer/affärslokaler. Planen kanske vinner laga kraft om cirka 2 år.
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§ 3

Utveckla turismen i Ekerö kommun

Sammanfattning
Hur vill vi att besöksnäringen ska utvecklas i vår kommun?

Caroline Strand, chef Marknad & Analys på Stockholm Visitors Board (SVB), Anna Hag, strateg på 
Visita och Sara Nordström, Kommunikationsansvarig Visita Stockholm ger oss bakgrundsfakta, 
statistik och information om turismens utveckling i Sverige och Stockholms län.

Christin Blomberg, SELMA, ger en redogörelse om sina erfarenheter ur företagarperspektiv.

---

Christin Blomberg höll en presentation där hon berättade om hur Lilla Sörgården startades och hur 
verksamheten fungerar i dag. Lilla Sörgården på Färingsö drivs som ett Bed & Breakfast och 
stuguthyrning. Tack vara en stor efterfrågan planerar de nu att bygga ut. Kunderna uppskattar det 
lantliga men också närheten till stan. Christin ser därför en stor potential för fler liknande 
verksamheter i kommunen.

Caroline Strand, SVB, berättade hur SVB arbetar och vad de tycker att kommunen ska satsa på 
framöver, nämligen de som är unga i dag. Det är de som behöver arbete om 5-10 år.
Ekerö har fördelen att kunna utnyttja storstadens utbud inom resa-bo-äta-göra.
Ekerö bör ta reda på hur vi blir som mest attraktiva, vad är det vi vill visa upp? Identifiera 
dragplåstren och arbeta med dessa. Marknadsföra utåt vad vi vill visa upp.

Anna Hag och Sara Nordström presentade Visita som är ett statligt bolag som arbetar utåt för att få 
besökare till Sverige. Besöksnäringen i Sverige växer för varje år och jobben inom besöksnäringen blir 
fler. Det är viktigt att säkerställa kompetensförsörjningen långsiktigt och att alla hjälper varann att bli 
bra! Visita tycker att det är viktigt att politiken definierar vad de vill med turismen och att det tas 
avgörande beslut och visar på långsiktighet i sitt agerande. Vem ansvarar för vad? Vilka behov finns? 
Gästhamnar? Boenden såsom camping eller hotell? Detta arbete börjar redan i översiktsplanen. För 
att få besöksnäringen att lyfta behövs samarbete, hållbarhet och ett attraktivt företagsklimat.
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§ 4

Övriga synpunkter och frågor

Sammanfattning
Näringslivsenheten och Näringslivsrådets ordförande kommer under mars månad att ha enskilda 
möten med alla företagsorganisationer i Näringslivsrådet för att diskutera framtiden i rådet. Hur vill 
de arbeta framöver och vad har de för önskemål?
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§ 5

Nästa möte

Sammanfattning
Nästa Näringslivsråd blir den 12 maj kl 15.00 på Ekebyhovs slott.
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